
Z ZASEDANJA ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

Obvezno vsaj plačilo
participacije
Zbor krajevnih skupnosti In zbor združenega dela
občlne Ljubljana Center sta sklenila na zasedanju 30.
maja sprejetl odločbo, na podlagi katere bodo likvidl-
rall restavracijo Cankarjev dom. Poročilo o usposob-
Ijenosti krajevnlh skupnosti za naloge SLO In DS /e
obravnaval samo zbor KS. Posebno pozornost pa Je
ta zbor namenil odgovoru na delegatsko vprašanje
delegacije Starl Vodmat glede nepravilnosti pri dode-
IJevanJu stanovanj, za katere je odgovoren izvršnl
svet občinske skupščine v prejšnjem mandatu.

Restavracija Cankaijev dom, s
katero je upravljal sozd Emona je
že od vsega začetka poslovala z
izgubo. Subjektivni krivdi so se
pridružile še objektivne okolišči-
ne. Lokal, ki je imel 250 sedežev,
je bil opremljen le s čajno kuhi-
iyo. Delegati zbora KS pa se ni-
kakor niso zadovoljili z dejstvom,
da je potrebno restavracijo krat-
ko malo likvidirati. Zastavili so
vprašaixje odgovornosti in prav
tako jih je tudi zanimalo, kaj bo s
prostori. Niso se spryaznili z dej-
stvom, da bo objekt, kakršen je
Cankaijev dom, ostal brez elitne
restavracije. Zadevo je potrebho
proučiti in se čimprej dogovoriti,
kako naj bi kar najbolj racional-
no izrabili tamkajšnje prostore.

Med razpravo o pripravljenosti
krajevnih skupnosti na naloge
SLO in DS so delegati opozorili
na kadrovske težave, o katerih se
bodo morali čimprej dogovoriti z
mestnim sekretariatom za ljud-
sko obrambo. V krajevni skupno-
sti želgo več strokovne pomoči,
vsekakor pa bo potrebno y pri-
hodnje zagotoviti bolj kvalitetne
in bolj sodobne oblike usposab-
ljanja prebivalstva.

V prejšnji številki Dogovorov
smo poročali, da zbor KS ni hotel
razpravljati o položaju teritorial-
ne obrambe, ker delegacije pred
zasedanjem zbora niso bile sez-
nanjene z gradivom. V času od
prejšnjega do sedanjega zaseda-
Hja je štab za teritorialno obram-
bo omogočil vsem delegacijam,

da so se lahko na sedežu štaba
seznanile z gradivom, ki je zaup-
ne narave in ga seveda ne morejo
pošiljati na teren. Člani štaba so
bili na voljo delegacijam, da so
jim razložili, kar jih je zanimalo
in tako je zbor na zasedanju 30.
maja uvrstil na dnevni red tudi to
točko.

V zvezi z nezakonitim dodelje-
varyem stanovaiy, za katero je
odgovoren izvršni svet prejšiye-
ga mandata, so delegati zbora KS
sklenili, da je potrebno uvesti
vsaj postopek ta plačilo partici-
pacije, ki jo bodo morali plačati
tisti, ki so se vselili v stanovanja.
Ugotavljanje odgovomosti se je
zavleklo tako dolgo, da je večina
zadev že zastarala in da so neza-
konite vselitve postale legalizi-
rane.

Člani izvršnega sveta, ki so od-
govorni za vse to počeije so sicer
že dobili visoke partijske kazni,
med njimi tudi ena izključitev.
Po pojasnilu javnega tožilca, pa
kazenski pregon ni bil uveden,
ker so se vsi prizadeti sklicevali
na imunitete, ki so jo imeli kot
člani izvršnega sveta.

Sedanji izvršni svet bo še nada-
lje spremljal vso zadevo, zlasti z
nalogo, da razčisti vprašanje raz-
merja med delovno skupnostjo
in proračunom, iz katerega so bi-
la črpana sredstva za stanovanja.
Poleg postopka za uvedbo parti-
cipacije naj prouči tudi vprašanje
imunitete članov izvršnega sveta.
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